
DSP Bestyrelsesmøde   

 

Tilstede: John Villadsen , Hans Hedemand, Louise Østgaard Larsen, Pernille Lynge , Kasper 

Petersen, Anett Bjerring Christensen og Conni Lynge. 

Afbud fra : Linea Fogh Pedersen, Lars Thomsen 

 

Referent : Conni Lynge 

Bestyrelsesmøde d.07.01 kl. 10.00  hos John. 

 

 
Pkt.1: Godkendelse af forrige referat.  
 
Pkt.2: GF: Herunder regnskab, valg, kontingent, medlemsblad og ordstyrer 
 
Pkt.3: Medlemsmøde før GF: Indhold 
 
Pkt. 4: Hingstekåring 
 
Pkt.5: Æresmedlemmer 
 
Pkt.6: Klubmodulet 
 
Pkt.7: Fællesmøde med avlsledelsen: avlsledelsens sammensætning, struktur og målsætning.  
(også punkter til fællesmøde, men syntes vi skal være forberedt) 
 
Pkt.8: Tilretninger i Avlsplanen 
 
Pkt.9: Omkring Myotoni 
 
Pkt.10: EVT. 
 
Ad.Pkt. 1: Referat er godkendt 
 
Ad.Pkt. 2: Regnskabet balancer. Kontingent er sat 100 kr ned i forhold til 2016. Hvis vi skal have 
nyt medlemsblad, så skal det opsiges et år for ud. Vi fortsætter med det i 2017.  
 
Ad.Pkt. 3: Emne omkring PR af ponyer eller smed , m.m. samt tilretninger omkring avlsplanen. 
 
Ad.Pkt. 4: Vi er sammen med NF, NF stiller selv med deres hjælpere.  
 
Ad.Pkt. 5: Pt ingen emner. 
 
Ad.Pkt. 6: Pernille har telefon møde førstkommende mandag, og begynder derefter at lægge 
medlemmer m.m. ind i systemet. 
 
Ad.Pkt. 7: Der er to-tre stykker, som vi syntes kunne være emner til Avlsledelsen. De spørges 
efterfølgende. 
 



Ad.Pkt. 8: Der er en enkelt tilretning mht til ansøgningsfrist med mht til godkendelse af de 
forskellige hingste. for EU-ansøgninger 
 
Ad.Pkt. 9: Myutoni, der foreslås at der er samme krav som ved CA, for hingstene, men kun hopper 
med Kantje’s Ronaldo blod testes ved evt.EU-ansøgninger. 
 
Ad.Pkt. 10: Omkring testrytter på Sjælland, der er forslag. 
Hvad ønskes der af kursus i år. 
Angående bestilling af Pins med DSP logo i guld sølv, bronze samt blå-  Louise forhører sig hos 
leverandør . 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 

 

 

 

 


